

Voilures de secours Reserve canopies

5 outils pour **1** sécurité: la vôtre.
tools for 1 life: yours.



Le choix d'un fabricant est toujours important. Il l'est encore plus lorsqu'il s'agit de choisir une voile de secours.

Choosing a manufacturer is always important. It is much more important when it is time to choose a reserve canopy.

Transfair

Surface / Area (sq.ft.).....	128
Nb de caissons / No of cells	7
Poids / Weight (Kg)	2,0
Volume / Bulk (cu.in.).....	293
Tissu / Fabric.....	P.F 2500
Suspentes / Susp.lines Polyethylene	240 daN
Masse max. suspendue (Kg) / Max. suspended weight (Kg)	77

Actuellement la plus petite dans sa catégorie. Spécialement conçue pour répondre à la compacité de l'ATOM 00, elle s'adapte naturellement à tous les conteneurs de secours convenables des autres marques. Permet des atterrissages en sécurité aux pratiquants très expérimentés.

Currently the smallest in its category. The TRANSFAIR was specially developed to match the compact ATOM 00, but will fit in equally sized containers of other brands as well. Enables experienced skydivers to make safe landings.

Mayday 7

Surface / Area (sq.ft.).....	150
Nb de caissons / No of cells	7
Poids / Weight (Kg)	2,3
Volume / Bulk (cu.in.).....	330
Tissu / Fabric.....	P.F 2500
Suspentes / Susp.lines Polyethylene	240 daN
Masse max. suspendue (Kg) / Max. suspended weight (Kg)	80

Les 22 pieds carrés qui la séparent de sa petite soeur Transfair constituent une marge suffisante pour assurer la sécurité à l'atterrissage d'un grand nombre d'utilisateurs désirant une voile de secours de performances équivalentes à celles de leur principale.

The extra 22 square feet that separate the MAYDAY 7 from its little sister constitutes a sufficient margin to ensure safe landings for a wide range of skydivers, who look for a reserve with performance similar to their main canopy.

Magnum R

Surface / Area (sq.ft.).....	240
Nb de caissons / No of cells.....	7
Poids / Weight (Kg)	3,7
Volume / Bulk (cu.in.).....	520
Tissu / Fabric.....	P.F 2500
Suspentes / Susp.lines DACRON	315 daN
Masse max. suspendue (Kg) / Max. suspended weight (Kg)	130

Elle bénéficie des qualités qui ont fait la réputation de la formule en version principale. Elle est le complément indispensable de la voile principale Drakkar * en équipement d'école. (*voir notre catalogue professionnel)

Its square reserve enjoys the same qualities that earned its reputation as a main canopy. Certified for 130 kg of suspended weight it is the logical back-up of the DRAKKAR * canopy for student use (* see our catalog for student training).

Minimax

Surface / Area (sq.ft.).....	180
Nb de caissons / No of cells.....	5
Poids / Weight (Kg)	2,5
Volume / Bulk (cu.in.).....	360
Tissu / Fabric.....	P.F 2500
Suspentes / Susp.lines Polyethylene	240 daN
Masse max. suspendue (Kg) / Max. suspended weight (Kg)	100

Une cinq caissons de secours classique qui a fait ses preuves et qui constitue une formule bien adaptée aux budgets modestes.

A classical 5-cell canopy which has proved its competence and remains a good formula well adapted to tight budgets.

Minimax 7

Surface / Area (sq.ft.).....	190
Nb de caissons / No of cells	7
Poids / Weight (Kg)	2,8
Volume / Bulk (cu.in.).....	370
Tissu / Fabric.....	P.F 2500
Suspentes / Susp.lines Polyethylene	240 daN
Masse max. suspendue (Kg) / Max. suspended weight (Kg)	100

Un peu plus grande que sa cadette, elle se veut correspondre aux désirs des inconditionnels du concept 7 caissons et elle offre les quelques pieds carrés nécessaires à un atterrissage encore plus tranquille.

A bit bigger than its predecessor this is the answer to those who prefer 7-cell performance and the certainty of an even softer landing.